
آخرینخبرازپرداختمعوقهیارانههای
۳۰۰تا۴۰۰هزارتومانی

طبق اعلام سخنگوی ســازمان هدفمندی یارانه ها، فرایند بررسی جهت 
پرداخت معوقات یارانه افراد مشــمول، در حال انجام اســت و به زودی با 

تکمیل اطلاعات، به حساب سرپرستان خانوار واریز خواهد شد.
 معوقه یارانه ها مربوط به دو گروه است؛ کســانی که تا اردیبهشت امسال 
یارانه نقــدی دریافــت می کردند ولی با واریــز مبالغ جدیــد، به عنوان 
hemayat.mcls. دهک پردرآمد یارانــه آنها قطع شــد و در ســامانه

gov.ir  اعتراض خــود را ثبت کرده و درخواســت بازبینی دهک بندی را 
داشــتند. گروه دیگر کســانی که تا پیش از این یارانه ای دریافت نکرده 
و از اردیبهشــت ماه برای ثبت نام در ســامانه my.gov.ir  اقدام کردند. 
درنهایت درخواست های هر دو گروه بررسی و افرادی که بین دهک اول تا 

نهم قرار گرفتند، به لیست یارانه بگیران اضافه شدند.
بر این اســاس برای افراد معترض، همراه با یارانــه تیرماه، اولین پرداخت 
انجام شــد و حدود یک هفته بعد برای ثبت نام کنندگان نیز به تناســب 
دهکی که در آن قرار داشــتند، یک پرداخت پرداخت صورت گرفت. قرار 
بود که یارانه اردیبهشــت و خرداد )مبالغ جدید( نیز به عنوان معوقه برای 
آنها پرداخت شــود که در اعلام اولیه اواخر تیرماه مطرح بود ولی تاکنون 
واریز نشــده اســت.در رابطه با آخرین وضعیت پرداخت معوقات یارانه و 
زمان آن که مورد ســوال افراد مشــمول قرار دارد، حسینی- سخنگوی 
سازمان هدفمندی یارانه ها - به ایســنا گفته است که این تاخیر به معنی 

عدم پرداخت معوقات نیست و حتما اتفاق خواهد افتاد.
وی با بیان اینکه بررسی وضعیت مشــمولان در حال انجام است، توضیح 
داد: در مورد افرادی که نســبت به قطع یارانه خــود اعتراض کرده بودند، 
قبلا یک مرحله یارانه ۳۰۰ هزار تومانی واریز و مســدود شده بود که این 
رقم متعلق به دهک چهار تا ۹ اســت، بنابراین باید برای کسانی که دهک 
اول تا سوم تشخیص داده شده اند، این مبلغ به تناسب پرداختی برای آنها 
که هر نفر ۴۰۰ هزار تومان است، تغییر کند. از این رو باید فرایند بررسی و 
انجام محاسبات طی شده و پرداخت های انجام شده در قالب دهک بندی 
صورت گرفته انجام شود.به گفته سخنگوی سازمان هدفمندی یارانه ها، 
به محض تکمیل جریان بررســی و محاسبات، معوقه اردیبهشت و خرداد 
به حساب مشــمولان واریز می شــود.یارانه های نقدی  از سال ۱۳۸۹ با 
شــروع طرح هدفمندی یارانه ها با مبلغ ۴۵ هزار و ۵۰۰ تومان به ازای هر 
نفر در حال پرداخت بود و از سال ۱۳۹۸ نیز با افزایش قیمت بنزین، یارانه 
معیشــتی از محل این مابه التفاوت در دســتور کار قرار گرفت که دولت 
حدود ۶۰ میلیون نفر از بین ۷۸ میلیون نفر یارانه بگیر نقدی را گزینش و 

مبلغی بین ۵۵ تا ۲۰۵ هزار تومان به تناسب اعضای خانوار پرداخت کرد.
اما از اردیبهشت امســال و با اقدام برای حذف ارز ترجیحی و اصلاح نظام 
یارانه ای، رویه پرداخــت تغییر و با حذف حدود شــش میلیون نفر تحت 
عنوان دهک دهم، پرداخت برای ۹ دهک دیگر شــروع شــد. برای دهک 
اول تا سوم به ازای هر نفر ۴۰۰ هزار تومان و دهک چهار تا شش نیز هر نفر 

۳۰۰ هزار تومان در هر ماه پرداخت می شود.
متقاضیان دریافــت یارانه همچنان می توانند نســبت به ثبت اعتراض به 

دلیل قطع یارانه و یا ثبت نام برای ورود به لیست یارانه بگیران اقدام کنند.

یارانه  هشدار یک کارشناس درباره تزریق ناامیدی

ماجرایقطعیارانهبرخیبازنشستگانچیست؟

مریم فکری  یک کارشناس بازار کار تاکید کرد: بخش 
بزرگی از بازنشستگان متاسفانه از کمک ها و حمایت های 
یارانه ای محروم هســتند و این نشــان می دهد که بانک 
اطلاعاتی کشــور دچار نقص شدید اســت و باید مورد 
بازنگری قرار گیرد.اشــتغال فرزند برای بازنشســتگان 
دردسرآفرین شد؛ این را می شود در اظهارات اخیر عضو 

کمیسیون بهداشت مجلس مشاهده کرد.
محمدعلی بندپی در حاشیه آیین تجلیل از بازنشستگان 
برگزیده ملی در واکنش نســبت به قطع یارانه برخی از 
بازنشســتگان صندوق بازنشســتگی کشــوری، گفت: 
رییس جمهور تاکید داشــتند آنهایی که یارانه شان قطع 
شده اســت و به عقیده شان باید یارانه شــان وصل شود، 

باید مجدد درخواست دهند تا یارانه آنها واریز شود.
وی عنوان کرد: بنده نیز این موضوع را از طریق سرپرست 
وزارت رفاه پیگیــری خواهم کرد؛ البته مــا می توانیم از 
اختیارات مجلس شورای اســلامی نیز استفاده کنیم و 
نسبت به این موضوع ورود پیدا کرده که قطعا این مسیر 
را دنبال خواهیم کرد.پیش از این نیز روح اله متفکرآزاد، 
نماینده مجلس در انتقاد به این موضوع عنوان کرده بود: 
بعضا شنیده می شود به دلیل محاســبه مجموع درآمد 
خانوار، حتی یارانه جزئی پدر و مادر خانوار که سرپرست 
خانواده محســوب می شــوند نیز قطع شــده است که 

غیرقابل پذیرش است.

رییسی: قطع پرداخت یارانه به نیازمندان
 ناحق است

اما گزارش ها از قطع یارانه برخی از بازنشســتگان و عدم 
واریز یارانه جدید در حالی اســت کــه رییس جمهور در 
نیمه تیرماه امســال تاکید داشــت: هم پرداخت یارانه 
به افــراد برخــوردار و ثروتمند و هم قطــع پرداخت به 

نیازمندان، ناحق اســت و بایــد با اتقان کامــل در این 
زمینه عمل کرد.ســید ابراهیم رییســی در جلسه ستاد 
هماهنگی اقتصادی، پس از گــزارش وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی از روند رســیدگی به اعتراض کسانی که 
یارانه آنها در جریان اجرای طرح مردمی سازی یارانه ها، 
قطع شده است، گفت: بررســی ها دقیق، با نگاه مثبت و 
اعتماد بــه خوداظهاری ها و تفکیک بین حســاب های 
تجاری و شخصی انجام شــود تا حقوق ملت کاملا مورد 

توجه قرارگیرد و حق کسی پایمال نشود.
وی تاکید کرد: یارانه کسانی که در بررسی ها، صلاحیت 
آنها برای دریافت یارانه احراز شــده اســت به سرعت و 

بدون وقفه پرداخت شود.رییســی همچنین تاکید کرد 
که وزارت تعاون، شــرایط و تمهیدات لازم برای تفکیک 
اعضای خانوار، بررســی درخواســت ها و اعلام نتیجه به 
متقاضیان را با رعایت زمان بندی های تعیین شــده و در 

حداقل زمان ممکن فراهم کند.

دوران بازنشستگی به چالش تبدیل شده است
در همین خصوص حمید حاج اســماعیلی، کارشــناس 
بــازار کار در گفت وگو با خبرآنلاین دربــاره حذف یارانه 
برخی از بازنشســتگان گفت: وقوع اتفاقات چند ســال 
اخیر به خصــوص در بخش های اقتصــادی و اجتماعی 
کشور، موضوع بازنشستگان و دوران بازنشستگی را واقعا 

به یک چالش بزرگ در کشور تبدیل کرده است.
وی افزود: افراد ســال ها در بخش های مختلف کشور کار 
کردند، با انگیزه این که بتوانند بعــد از یک دوره طولانی 
که به طور متوســط در ایران ۳۰ سال اســت، در دوران 
بازنشســتگی زندگی راحتی داشته باشند، چون شرایط 
خاصی به لحاظ ســنی بر آنها ایجاد می شود که توقعات 
و انتظارات آنها را از کشــور به لحاط تامین انتظارات بالا 
می برد.وی افــزود: اگر ما بی توجهی به بازنشســتگان را 
ادامه دهیم و این شرایط را در کشــور ایجاد کنیم، اولین 
آســیب را در جوانان خواهیــم دید. جوانــان می بینند 
بعد از ســال ها کار، در دوران بازنشســتگی که از مزایای 
ســابقه خدمــت و دوران جوانی می خواهند اســتفاده 
کنند، دولت به آنها بی توجه اســت، حقوقشــان را کامل 
پرداخت نمی کند و امکانات و لوازم آســان و راحت برای 

زندگی شان فراهم نیست.
این کارشــناس بازار کار تصریح کــرد: همین موضوع، 
انگیــزه را در جوانــان از بیــن می برد. وقتــی جوانان با 

انگیــزه کار نمی کنند و امید در میان آنهــا برای آینده از 
بین می رود، بــه طور قطع حس تعلق به کار را از دســت 
می دهند.حاج اسماعیلی تاکید کرد: ما نباید کاری کنیم 
که دوران بازنشســتگی بــا ابهام و تردید روبه رو شــود. 
اگرچه بازنشستگان دچار مشــکلات اساسی می شوند و 

ما یک بی انصافی جدی را در حق آنها تحمیل می کنیم.
وی متذکر شد: چالش هایی که به خصوص در چند سال 
اخیر در بخش های اقتصادی برای بازنشســتگان ایجاد 

شده، می تواند برای کشور یک آفت باشد.
این کارشــناس بازار کار با اشــاره به نیازهــای درمانی 
بازنشســتگان و بی توجهی به این موضوع، گفت: حقوق 
و دستمزد متناسب با شرایط بازنشســتگان برای تامین 
نیازهایشان را شــاهد نیســتیم. اتفاقاتی که در خصوص 
مســتمری بازنشستگان در کشور ایجاد شــده، واقعا یک 
بحران است؛ چراکه این گروه علاوه بر نیازهای معیشتی، 
مستاجر هم هســتند و نیازهای بهداشــتی و درمانی هم 
دارند. یعنی برای این بخش هــا برنامه اختصاصی و جدی 
برای بازنشســتگان نداریم.حاج اســماعیلی افزود: وقتی 
ما به صورت عمومی نیازهای بازنشســتگان را در کهولت 
ســن، مثل بقیه مردم می بینیم، حتما با نارسایی هایی در 
بخش های مختلف مواجه می شــود. هــر گونه ضعف در 
خصوص تامین مطالبات و معیشــت و حفظ قدرت خرید 
بازنشســتگان، می تواند روی کل جامعه تاثیر بگذارد.این 
کارشــناس بازار کار در عین حال در رابطه با حذف یارانه 
برخی از بازنشستگان نیز گفت: واقعا بانک اطلاعاتی کشور 
در خصوص پرداخــت یارانه مورد انتقاد اســت؛ با وجود 
این که دو دهه است در کشــور یارانه پرداخت می کنیم و 
هنوز دهک بندی ها و تخصیص یارانه به خانواده ها و افراد 

مختلف با اشکالات و نقص های جدی روبه روست.

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد

وثیقهسهام؛راهیبرایرفعمشکلسهامداران
   پرداخت سود از طریق سجام کار را برای سهامداران آسان کرد
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 رئیس جمهور ضمن تاکید بر پیگیری جدی موضوع حقابه ایران
 از افغانستان، دستور داد سایر راهکارهای موجود برای تامین آب شرب 
و کشاورزی مردم سیستان و بلوچستان در اولویت کاری وزارتخانه های 
مربوطه قرار گیرد

آگهی مناقصه عمومی 
) زیر سازی و جدول گذاری معابر مناطق 3و4 و وائین (

شــهرداري شــهريار در نظر دارد به اســتناد درخواســت شــماره 1708 
مــورخ 1401/01/27 معاونــت فنی عمرانی درخصــوص مناقصه عمومی 
) زير ســازی و جــدول گذاری معابر مناطق 3و4 و وائیــن ( با برآورد اولیه  
29/426/764/806 ريال  با شــماره فراخوان 2001093897000038 
در ســامانه نســبت به انتخاب پیمانکار اقدام نمايد. لذا از متقاضیان واجد 
شرايط دعوت بعمل می آيد جهت دريافت اسناد مناقصه به شرح ذيل تا ارائه 
پیشنهاد مناقصه گران و بازگشــايی پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارک 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  مراجعه نمايند.

1- مبلغ ســپرده شــرکت در مناقصه 1/472/000/000 ريال می باشد. 
ســپرده نفرات اول و دوم مناقصه تا زمان انجام معامله و قرارداد مســترد 
نخواهد شــد. )ســپرده بصورت واريز نقدی به حســاب ســپرده اشخاص 

شهرداری و  يا ضمانت نامه بانکی(

2-ساير اطلاعات و جزئیات مربوط به واگذاري در اسناد مناقصه درج گرديده 
است.

3-شهرداري در رد يا قبول پیشنهادات مختار است. 
4-هزينه درج آگهي به عهده برنده مناقصه مي باشد. 

5-متقاضیان میبايست دارای حداقل رتبه 5 در رشته راه و باند از سازمان 
برنامه و بودجه کشور باشند.

6-مهلــت دريافت اســناد مناقصــه از تاريــخ 1401/05/06 تــا تاريخ 
1401/05/13 ساعت 13/00 از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت.

7-مهلت ارائه پیشــنهادات تا ســاعت 13/00 مــورخ 1401/05/23 در 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت.

8-زمان بازگشايی پاکت ها : ساعت 13/30 مورخ 1401/05/24 در محل : 
شهريار - میدان نماز - جنب پايانه 22 بهمن - شهرداری شهريار.

محمدصادق کولی وند - شهردار شهریار
تاريخ انتشار نوبت اول: 1401/05/06
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1401/05/13

 نوبت اول
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سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس خبر داد

کیمنتظرکالابرگالکترونیکباشیم؟
ســخنگوی کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: زیر ساخت کالا برگ 
الکترونیک در حال آماده ســازی است و بر اســاس وعده داده شده در 
شهریور ۱۴۰۱ آماده می شــود. مهدی طغیانی کالا برگ الکترونیک را 
مصوب بودجه سالانه مجلس دانست و یادآوری کرد که دولت در اجرا، 
به دلیلِ اتفاقات اردیبهشــت ماه و نیز اجرای حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی، 
تفاوت هایی صورت داد چون اوضاع آن گونه که تصور می شــد، پیش 
نرفت.وی با اشاره به این که زیر ســاخت کالا برگ الکترونیک در حال 
آماده سازی است، ادامه داد: بر اســاس وعده داده شده، زیر ساخت کالا 
برگ الکترونیک در شهریور ۱۴۰۱ آماده می شــود و کالای اساسی و 

ضروری با توجه به قول دولت، به صورت کالا برگ ارائه می شود.
طغیانی با اشــاره به این که مشــمولین یارانه در قانون مشخص شده 
است، ادامه داد: همین دامنه ای که مشــمول یارانه هدفمندی شدند، 

کالا برگ نیز دریافت می کنند.

وزیر اقتصاد خبر داد
تسهیلوثیقهگذاریبرایسهامدارانعدالت

باسامانهستاره
وزیر اقتصاد گفت: سامانه ستاره برای مردم باعث خواهد شد تا جمعیت 
۵۰ میلیون نفری در ســهام عدالت بتوانند از امکان وثیقه گذاری بدون 

نیاز به فرایندهای دست و پا گیر اداری بتوانند استفاده کنند.
سید احســان خاندوزی وزیر اقتصاد و دارایی، پس از رونمایی از سامانه 
ستاره سمات گفت: سامانه ستاره سمات امروز به عنوان نقطه شروع در 
بازار سرمایه به حساب می آید و بین نهاد پول و نهاد بازار سرمایه و نظام 
قضائی کشور، رســماً از بستر سامانه ســتاره پیوند مؤثری فراهم شده 
است.وی افزود: قابلیت های مؤثر سامانه ستاره برای مردم باعث خواهد 
شد تا جمعیت ۵۰ میلیون نفری در سهام عدالت بتوانند از امکان وثیقه 
گذاری بدون نیاز به فرایندهای دســت و پا گیر اداری بتوانند استفاده 
کنند. حتی دارندگان گواهی های سپرده و طلا، مالکان اوراق مشارکت 
و بدهی و غیره بتوانند از ســبد مالکیت دارایی های خــود برای تأمین 
وثایق از جمله تســهیلات خرد برای اقشار کم درآمد کشور و همینطور 

در مواجه با نظام فضایی کشور استفاده کنند.
خاندوزی با بیان اینکه برخی ایرادات این سامانه در جزئیات می بایست 
فراهم شود، عنوان کرد: تمام شــبکه بانکی کشور با دامنه وسیع تری از 

این خدمات می توانند از امکانات سامانه ستاره استفاده کنند.
وزیر اقتصاد با اشــاره به ادامه مســیر پیوند بازار پول و سرمایه و نظام 
حقوقی کشور از طریق سامانه ستاره توسعه خواهد یافت، افزود: اقشار 
مختلفی از مردم طلای خود را در بانک کارگشــایی قرار می دهند.چه 
اشکالی دارد که این دارایی ها به عنوان وثیقه مورد استفاده قرار گیرد و 

یا حتی از سیم کارت موبایل استفاده کرد.

معاون حقوقی و فنی مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور:
۵۷۷هزارخانهخالیبهسازمانامورمالیاتی

معرفیشد
معاون حقوقی و فنی مالیاتی ســازمان امور مالیاتی کشــور، از ارسال 
فهرست جدید خانه های خالی مشــتمل بر ۵۷۷ هزار رکورد اطلاعاتی 
خبر داد و گفت: امکان اصلاح اطلاعات ارســالی مربــوط به خانه های 

خالی جهت اخذ مالیات وجود دارد.

به گزارش سازمان مالیاتی کشور، »ســعید توتونچی ملکی« از ارسال 
فهرست جدید خانه های خالی مشتمل بر ۵۷۷ هزار رکورد اطلاعاتی به 
سازمان امور مالیاتی کشــور خبر داد و گفت: برای این دسته از مؤدیان، 
پیامکی جهت اطلاع رســانی و پرداخت مالیات از طریــق درگاه ملی 
خدمات الکترونیک ســازمان ارسال شده اســت.وی عنوان داشت: در 
دی ماه ســال گذشــته، مرحله اول اطلاعات مربوط به خانه های خالی 
مشــتمل بر حدود ۵۸۰ هزار رکــورد اطلاعاتی از طریــق وزارت راه و 
شهرسازی به سازمان امور مالیاتی کشور ارســال شد که بخشی از این 
اطلاعات ناقص بوده و مورد اعتراض مؤدیــان قرار گرفت و در نهایت در 
تاریخ چهارم تیرماه ســال جاری مرحله دوم اطلاعات نهایی خانه های 
خالی مشــتمل بر ۵۷۷ هزار رکورد اطلاعاتی به این سازمان ارسال شد 
که برای تمامی این مؤدیان، پیامک برای اطلاع رســانی ارسال شــده 

است.
 معاون حقوقی و فنی مالیاتی ســازمان امور مالیاتی کشور خاطرنشان 
کرد: اطلاعات ارســالی مربوط به خانه های خالی توســط وزارت راه و 
شهرسازی در اختیار سازمان امور مالیاتی کشور قرارگرفته و سازمان 
امور مالیاتی کشــور طبق قانون، نقشــی در تشــخیص خالی بودن یا 
نبودن واحد مســکونی و اینکه صاحب واحد مسکونی چه کسی است، 

ندارد.
توتونچــی، در خصوص اینکه برخــی مالکان واحدهای مســکونی به 
اطلاعات ارسالی و اعلام خالی بودن ملک خود از سوی مراجع ذی ربط 
اعتراض دارند، گفت: مالیات واحد مسکونی خالی حسب مقررات ماده 
۵۴ مکرر قانون مالیات های مســتقیم و با توجه بــه اطلاعات واصله از 
وزارت راه و شهرســازی مبنی برخالی بودن واحد مذکور تعیین شــده 
و مهلت پرداخت مالیات واحد مســکونی خالی تا یک ماه پس از اعلام 
سازمان امور مالیاتی کشور اســت. پس ازاین تاریخ، امکان اعتراض به 

اعلام نظر وزارت راه و شهرسازی میسر است.
وی ادامه داد: مؤدیانی که به اعلام خالی بودن ملک خود از ســوی وزارت 
راه و شهرســازی اعتراض دارند، می توانند با ورود به درگاه ملی خدمات 
الکترونیک سازمان امور مالیاتی کشور به نشانی my.tax.gov.ir نسبت 
به اعلام اعتــراض خود در بخش واحدهای مســکونی خالی اقدام کنند.
فرآیند کار به این شــکل اســت که پس از یک ماه از تاریخ اعلام سازمان 
امور مالیاتی کشــور مبنی بر پرداخت مالیات، برگ مطالبه ) تشخیص ( 
صادر خواهد  شــد و ابلاغ آن به صورت الکترونیکــی از طریق درگاه ملی 
خدمات الکترونیک ســازمان امور مالیاتی کشــور انجام خواهد شد و در 
ادامه ، مستندات مؤدی از سوی وزارت راه و شهرسازی موردبررسی قرار 
می گیرد.معاون حقوقی و فنی مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور اظهار 
داشت: مؤدیان محترم چنانچه نســبت به برگ مطالبه مالیات ظرف ۳۰ 
روز اعتراض کنند، موضوع به هیئت حل اختلاف مالیاتی ارجاع می شود 
و رسیدگی به اعتراض با حضور مؤدی و نماینده وزارت راه و شهرسازی با 

بررسی مستندات مربوطه انجام می شود.

تریبون

رئیس جمهور ضمن تاکید بــر پیگیری جدی موضوع 
حقابه ایران از افغانستان، دستور داد سایر راهکارهای 
موجود بــرای تامین آب شــرب و کشــاورزی مردم 
سیستان و بلوچستان در اولویت کاری وزارتخانه های 

مربوطه قرار گیرد.
 آیت الله سید ابراهیم رئیسی، در جلسه هیأت وزیران، 
وزرای امورخارجه و نیرو را مامور پیگیری حقابه ایران 
از رود هیرمند کرد و گفت: دولــت مردمی در پیگیری 

حقوق ملت به هیچ عنوان کوتاه نخواهد آمد.
وی همچنین بــه وزارتخانه های مربوطــه ماموریت 
داد که با جدیت، ســایر راه های تامین آب شرب و آب 
کشــاورزی برای مردم استان سیســتان و بلوچستان 
از جملــه از طریق حفــر چاه هــای ژرف و اختصاص 
دکل های ویژه را پیگیــری نموده و هر چه ســریع تر 

اقدامات لازم را در دستور کار قرار دهند.
رئیس جمهور با اشاره به دیدار دیروز خود با ائمه جمعه 

سراسر کشور، کارآمدی را مهمترین شاخص 
در انتصابات مسئولان ملی واستانی و محلی 
اعلام کرد و گفت: مدیران دولت مردمی باید 
کارآمد، انقلابی و تحول خواه باشند و اگر غیر 
از این باشــد، هدف گذاری های انجام گرفته 
محقق نخواهد شد.رئیسی انتخاب مسئولان 
کارامــد را حق الناس خوانــد و گفت: مردم 

صاحبان اصلی نظام و انقلاب هســتند و به گردن همه 
مسئولان حق دارند و ما نیز تحت هیچ شرایطی نباید از 

احقاق حق الناس کوتاه بیاییم.
رئیس جمهور با تشــکر صمیمانه از مــردم برای ادامه 
همکاری در مصرف بــرق خانگی گفــت: الحمدالله با 
همراهی خوب مردم و مدیریــت اثربخش وزارت نیرو، 
امسال مشــکل قطعی برق نداشــته ایم اما با توجه به 
کمبود زیرســاخت های تولید انرژی، کنترل مصرف 
برق، همچنان یک اولویت مهم در کشور است.رئیسی 

با انتقاد از اهمال برخی دستگاه ها در فروش 
اموال مازاد و با بیان اینکــه فروش این گونه 
اموال تکلیفی قانونی است، وزیران را مکلف 
کرد، این وظیفه قانونی را با جدیت و مطابق 

آنچه در قانون مقرر شده، اجرا کنند.
وی با اشــاره به اینکــه تناقــض در برخی 
آمارهای اعلام شــده از ســوی دستگاه های 
دولتی، افکار عمومی را دچار ابهام می کند، گفت: مرکز 
آمار مســئول ارائه آمارهای متقن در کشور است. فقط 
این آمار باید مبنای سیاستگذاری ها و تصمیم سازی ها 
در کشور قرار بگیرد و سایر دســتگاه ها نیز به آن تاسی 

کنند.
رئیس جمهور افزود: این گونه آمارهای نامستند، حتی 
در تصمیم ســازی های درون دســتگاهی نیز مشکل 
ایجاد می کند، بنابراین هر دستگاهی می خواهد آماری 

اعلام کند باید با مرکز آمار هماهنگ شود.

در بخش دیگری از این جلســه، گزارشــی از آمادگی 
بخش خصوصی و تعاون برای کمک به دولت ارائه شد 

که قدردانی رئیس جمهور را به همراه داشت.
رئیس جمهور با اشاره به این اعلام آمادگی خاطرنشان 
کرد: این دو بخش با ظرفیت ها و امکانات وســیع خود 
آماده همکاری با دولت هستند و مسئولان دستگاه ها 
در سالی که محور نامگذاری آن تولید است، باید از این 
تمایل به همــکاری بهره  ببرند و تولیــدات از جمله در 

بخش خدمات به مردم را افزایش کمی و کیفی دهند.
در جلســه امروز هیأت دولت گزارش هایــی از وضع 
مناسب ذخایر کالاهای اساسی و طرح جهش تولیدات 

دیمی و محصولات شیلاتی ارائه شد.
آغاز انتقال آب به دریاچه ارومیه از دیگر مســائلی بود 
که در جلســه هیأت وزیران بررســی شــد. مسئولان 
مرتبط در دولت امیدوارند بــا این اقدام احیای دریاچه 

ارومیه، شتاب ملموسی بگیرد.

دولت

محمدحسین سیف اللهی مقدم  رئیس 
ســازمان بورس گفت: وقتی از سال گذشته 
برنامه سازمان بورس ارائه شد، برنامه هایی 
از جمله پرداخت ســود ســهامداران بطور 
متمرکــز که بار ســنگینی بــر دوش نهاد 
ناظر بود را برداشــت. مجید عشقی رئیس 
ســازمان بورس، در آئین رونمایی از سامانه 
توثیق الکترونیک ســهام گفــت: وقتی از 
سال گذشــته برنامه ســازمان بورس ارائه 
شــد، برنامه هایی از جمله پرداخت ســود 
سهامداران بطور متمرکز که بار سنگینی بر 

دوش نهاد ناظر بود را برداشت.
وی ادامه داد: توثیق الکترونیک هوشــمند 
انواع دارایی نیز یکی دیگر از برنامه ها بود که 
امروز بطور رسمی از این سامانه در عملیات 

بانکی بهره برداری می شود.
عشــقی تصریح کرد: اهمیت این ســامانه 
بگونه ای اســت که گاهی منجــر به فروش 
ســهام برای برطرف کردن نیــاز نقدینگی 
می شــد در حالی که ســهم مــورد نظر از 

ارزندگی برخــوردار و فــروش ارزان آن به 
صرفه نبود.

وی ادامه داد: بطور معمــول وثیقه گذاری 
ســهام قبل از این با اعداد بالا و بطور سنتی 
برای اشخاص حقوقی انجام می شد اما الان 
از طریق ســه بانک برای تســهیلات خرد 

توثیق سهام فراهم شده است.
به گفته عشــقی امکان توثیق هوشــمند 
ســهام و دارایی در سیســتم قضائی برای 
وثیقه گذاری و تأمین وثایق در فرایندهای 
اداری در عرض فقط چند دقیقه فراهم شده 

است.
عشــقی با تقدیر از مدیران ســمات عنوان 
کرد: در این ســامانه امــکان وثیقه گذاری 
سکه و گواهی ســکه، اندوخته بیمه عمر و 
سنوات، گواهی کسر از حقوق سازمان های 
دولتی و ســند خودرو و ملــک و واحدهای 
ســرمایه گذاری صندوق های قابل معامله 
عــلاوه بر ســهام وجــود خواهد داشــت. 
بطورحتم کســب و کارهای نوین و استارت 

آپ هــا بــر روی ایــن ابزارهــا، می توانند 
ایده هــای مختلفی تعریف کننــد تا مردم 
بتوانند راحت تــر از این ابزارها اســتفاده 

کنند.
وی افزود: در روزهای آینده تسهیل شرکت 
ســهامداران در افزایش ســرمایه ها و حق 
تقدم ســهام شــرکت ها نیز از برنامه های 
دیگری است که طی روزهای آینده رونمایی 

خواهد شد.

دادستان کل: اهتمام جدی در 
دستگاه قضائی استفاده فناوری های 

جدید وثیقه
در ادامه این نشســت منتظری دادســتان 
کل کشــور با تقدیر از دستاوردهای علمی و 
پژوهشی بازار ســرمایه گفت: یکی از اصول 
مهم در سند تحول قضائی که دو سال اخیر 
به اجرا درآمده اســتفاده از فناوری های روز 
در بخش های قضائی اســت. اهتمام جدی 
در دستگاه قضائی استفاده از این فناوری ها 
برای تســهیل امور و گســترش آنها است و 
حمایت دولت برای توســعه این فناوری ها 
ضروری اســت.وی ادامه داد: سازمان ثبت، 
سازمان زندان ها و ســازمان پزشکی قانونی 
در تلاش هستند به پشــتوانه زیر ساخت ها 
و بودجــه، بتواننــد ابزارهــای فناورانه را 
توسعه دهند.دادســتان افزود: فاصله بین 
صدور وثیقه تا صدور حکم بســیار مهم و با 
اهمیت اســت. گاهی اوقات استعلاماتی از 
اداره ثبت و غیره باید انجام شــود تا کارهای 

اداری توثیق وثیقه انجام شــود.به گفته این 
مقام مســئول: قاضی هم گاهی نمی تواند 
فرد متهم را بدون وثیقه قــرار دهد و ناچار 

می شود فرد را بازداشت و روانه زندان کند.
منتظری گفت: رونمایی از ســامانه ستاره، 
آغاز خوبی است برای وثیقه گذاری که البته 
ممکن است ضعف هایی در اجرا یا فنی پیش 
آید که البته طبیعی اســت.منتظری افزود: 
در خصوص نوســان قیمت ســهام مبنی بر 
اینکــه در محدوده ۵۰ درصــدی قیمت در 
زمان توثیق باشــد یا نه در حال بررسی است 
و امیداوریم سازمان بورس از امروز با همکاری 
با دستگاه قضائی، فرایند فنی پی ریزی کند 
که این سامانه حتماً به سامانه دستگاه قضائی 
متصل شــود.به گفته دادستان کل کشور در 
جهت توثیق وثیقه، حتماً نباید ســند ملکی 
مبنا باشــد بلکه هر چیزی که مالی باشد از 
جمله طلا یــا خودرو و غیــره، می تواند مبنا 
تصمیم قاضی برای وثیقه گــذاری تا زمان 

اعاده حق طرفین دعوا قرار گیرد.
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سید مهدی حســینی  رهبــر انقلاب 
با اشاره به مطرح شــدن موضوع حجاب در 
خطبه های نماز جمعه در هفته گذشــته و 
همچنین در فضای مجازی فرمودند: در این 
موضوعات باید بســیار متین و منطقی و به 

دور از احساساتِ بی مورد ورود کرد.
 رهبر معظــم انقــلاب اســلامی در دیدار 
ائمه جمعه سراسر کشــور، نماز جمعه را در 
سلسله قدرت نرم نظام اســلامی، حلقه ای 
بسیار مهم و فریضه ای استثنایی خواندند و 
تأکید کردند: امام جمعه ســخنگوی انقلاب 
اســلامی اســت و یکی از وظایف اساسی او 
بازتولید مفاهیم معرفتــی و مبانی انقلابی و 
پاسخگویی به شــبهات با زبان روز و تبیین 

مستدل آنها و رفتار پدرانه با همه است.
حضــرت آیــت الله خامنــه ای در ابتدای 
ســخنان خود با گرامی داشــت ایام متعلق 
به اهل بیت علیهم الســلام، به بیان اهمیت 
جایــگاه نماز جمعــه پرداختند و با اشــاره 
به جایگاه اســتثنایی آن در میــان فرایض 
دینی گفتنــد: »پیوند میان توجــه به خدا 
و حضور و اجتمــاع مردمــی«، »ذکر و یاد 
خدا به صورت دســته جمعی و نزول برکات 
آن بر جمع«، »اســتمرار بــدون توقف نماز 
جمعه در هر هفتــه«، »پایگاهی مهم برای 
طرح مســائل مختلف جامعه اعم از مسائل 
فکری، خدمات اجتماعــی، همکاری های 
عمومــی و آمادگی هــا و بســیج نظامی« و 
»آمیختن معنویت با سیاست« از مهمترین 
ویژگی های نمازجمعه است که آن را تبدیل 
به ظرفیت عظیم و فرصــت فوق العاده کرده 
است.ایشــان افزودند: نماز جمعه با چنین 
ویژگی هایــی، حلقــه ای مهم در سلســله 
قدرت نرمِ مُفصل و طولانی نظام اســلامی 
است.رهبر انقلاب اســلامی سپس با طرح 
این ســوال که »آیا در جمهوری اســلامی 
توانســته ایم، نماز جمعه را در جایگاه رفیع 
و شایســته خود قرار دهیم« گفتند: به نظر 
می آیــد کوتاهی هایی داشــته ایم که باید 
همت کنیم تا این کوتاهی ها برطرف شــود 
کــه در این میــان، برخی مســائل بر عهده 
شخص ائمه جمعه است و برخی هم بر عهده 

مدیریت کلان ائمه جمعه.
رهبر انقلاب اسلامی درخصوص ائمه جمعه 
به دو موضوع اشاره کردند: ۱- منش و روش 
و شــیوه زندگی امامان جمعه ۲- محتوای 

خطبه های نماز جمعه.
حضرت آیــت الله خامنه ای دربــاره منش 
و روش امام جمعــه گفتنــد: امامان جمعه 
همانگونه کــه در خطبه های نمــاز جمعه، 
همه را امر به تقــوا می کنند، خود نیز باید در 

تحصیل تقــوا و عمل بــه آن حداکثر تلاش 
خود را انجام دهند زیرا اگر غیر از این باشد، 

نتیجه عکس خواهد داد.
ایشــان »رفتار پدرانــه با همــه« را از دیگر 
الزامات رفتار و منش امام جمعه دانســتند 
و افزودند: در نماز جمعه قشــرها و ســلایق 
مختلف حضور دارنــد، رفتار امام جمعه باید 
همانند رفتار پدر با فرزندان خود باشد و باید 
همه را بر سر ســفره معنویت و دین بنشاند.
رهبر انقلاب اســلامی با اشــاره به جشــن 
میلیونی غدیــر در تهران و حضور قشــرها 
و ظواهر مختلــف، آن را پدیــده ای عجیب 
خواندند و خاطرنشان کردند: در این جشن 
همه جور آدمی حضور داشــتند و همه نیز 
با وجــود تفاوت های ظاهــری طرفدار دین 
هستند.حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: 
من در یکی از ســفرهای اســتانی در جمع 
علمای آن اســتان به حضور افــراد مختلف 
در مراسم استقبال اشــاره کردم و گفتم در 
میان مردم، افرادی گریه می کردند که شاید 
شما در برخورد با آنها احتمال دهید که حتی 
اعتقادی به دین ندارند در حالی که همه آنها 

معتقد به دین هستند.
حضرت آیت الله خامنه ای در توصیه بعدی، 
امامان جمعــه را به ســلوک مردمی یعنی 
حضور در بین مردم و گفتگــو با آنان توصیه 
کردند و افزودند: صِرفِ رفتن بین مردم کار 
مهمی است بنابراین از مردم فاصله نگیرید و 
ارتباطات خود را به یک گروه خاص محدود 
نکنید، البته در طول این ســال ها، شــبکه 

امامت جمعه جــزو مردمی ترین نهادهای 
انقلابــی بوده اســت.»ارتباط بــا جوانان و 
تدارک دیدن سازوکار مناســب برای آن« 

توصیه دیگر رهبر انقلاب بود.
ایشان با اشاره به فعالیت گروه های پرُ شمار 
جــوان، خودجــوش، گمنــام و بی ادعا در 
سراسر کشــور، وظیفه ائمه جمعه را ارتباط 
با این گروه هــا و حمایت از آنــان خواندند 
و گفتند: شــرکت در خدمــات اجتماعی، 
همچون کمک به مــردم در حوادث طبیعی 
و در مقابله با کرونــا و جمع آوری کمک های 
مؤمنانه برای نیازمنــدان جزو کارهای لازم 
امامان جمعه اســت که بعضی از ائمه جمعه 
نیز انصافاً در این زمینه خوش درخشیده اند.
رهبر انقلاب اســلامی در این زمینه تأکید 
کردند: ما طرفدار عدالت هســتیم و پرچم 
آن را بلند کرده ایم امــا تحقق عدالت بدون 
کمک به طبقــه محروم و مســتضعف معنا 

ندارد.
حضرت آیــت الله خامنــه ای در توصیه ای 
دیگر، بــا قدردانی از تلاش های ســتادهای 
برگــزاری نماز جمعه در سراســر کشــور، 
ائمه جمعــه را به نظــارت بر ســلامت این 
ستادها سفارش کردند و با تأکید بر پرهیز از 
ورود در فعالیت های اقتصادی، خاطرنشان 
کردند: از فعالیت اقتصــادی حتی به عنوان 
تأمین هزینه های نمــاز جمعه باید اجتناب 
شود چرا که آثار منفی ورود بعضی از آقایان 
محترم به این فعالیت ها، هنوز هم دامن گیر 
نظام اسلامی است.ایشــان اداره تشکیلات 

روحانیت و حوزه هــای علمیــه را همواره 
مردمی خواندند و افزودند: حوزه های علمیه، 
مراجع و فضلای حــوزه، وابســته به مردم 
هستند و احتیاجی به دولتها و قدرتها ندارند 
و این یــک افتخار و امتیاز اســت. به همین 
علت اســت که حوزه های علمیه در قضایای 
مختلف توانســته اند بدون رودربایســتی با 
دولت هــا در کنار مردم بایســتند. بنابراین 
نمازجمعــه نیز بایــد به همین شــکل و با 
کمک های مردمی اداره شــود.رهبر انقلاب 
در ادامه به بیان چند نکته درباره خطبه های 
نمازجمعه و محتوای آنها پرداختند.ایشان، 
خطبه نمازجمعه و خطیب آن را سخنگوی 
انقلاب اســلامی و تبیین کننده و مطالبه گر 
مبانی انقلاب خواندند و افزودند: هنر بزرگ 
خطیب جمعه این باشد که مفاهیم معرفتی 
و انقلابی همچون مسئله بسیار مهم عدالت، 
استقلال، حمایت از مســتضعفین و پیروی 
از شــریعت را متناســب با نیازهای روز و با 

ادبیات جدید بازتولید کند.
حضرت آیت الله خامنه ای بــا تأکید بر اینکه 
خطبه ها باید پرُ مغز، آموزنده و پاســخگوی 
سوالات عمومی باشد، گفتند: ادبیات خطبه 
باید گرم، صمیمی، اتحادآفرین، امیدبخش، 
بصیرت افزا و آرامش بخش به مردم باشد نه 
آنکه موجب اضطراب، حاشیه سازی، تلاطم 
روحی، بدبینی به وضع کنونی و آینده شود و 
برای هجمه معاندان نیز دستاویز ایجاد کند.

ایشــان یک مأموریت مهم خطبه های نماز 
جمعــه را مقابله با شــبهه پراکنی های دائم 

بدخواهان دانســتند و گفتنــد: میدان رزم 
امروز، میدان قدرت نرم اســت و دشمن در 
این میدان با شبهه افکنی به دنبال رخنه در 
دژ مستحکم ایمان مردم و از بین بردن آنان 
اســت چرا که عامل پیروزی انقلاب اسلامی 
و ایستادگی مردم در دفاع مقدس و فتنه ها 
و هر عرصــه دیگر، ایمان مردم بوده اســت.
رهبر انقلاب، کار بزرگ جمهوری اسلامی را 
باطل کردن نقطه مرکزیِ هویتِ تمدن غرب 
یعنی »تفکیک دین از سیاست« خواندند و 
افزودند: جمهوری اســلامی با شعار دین، نه 
تنها خود را حفظ کرد، بلکه با پیشرفت ایران 
تلاش طولانی غربی ها برای ناسازگار نشان 
دین و سیاســت را به چالش کشید بنابراین 
مافیــای قدرت های غربی کــه در رأس آن 
صهیونیست ها و سرمایه داران آن هستند و 
آمریکا نیز ویترین آنها است، از این حقیقت 
درخشــان عصبانی، و دائماً در حال طراحی 
برای ضربــه زدن بــه جمهوری اســلامی 
هستند.رهبر انقلاب در ادامه به مسائلی که 
در روزهای اخیر درباره موضوع زن و حجاب 
مطرح اســت اشــاره کردنــد و گفتند: این 
موضوعات از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی 
همواره مطرح بوده است و اخیراَ هم بار دیگر 
به بهانه حجاب، همــان تلاش های ناکام در 

حال تکرار است.
حضرت آیــت الله خامنــه ای افزودند: چند 
سال قبل، در جلســه ای، از من سوال شد که 
در موضوع زن، در مقابل غــرب چه دفاعی 
دارید که من گفتم »دفاع ندارم، حمله دارم. 
آنها کــه زن را تبدیل به کالا کــرده اند، باید 

دفاع کنند و پاسخ دهند«.
ایشان با طرح این سوال که »چرا به یک باره 
و بار دیگر رسانه های رسمی و دولتی آمریکا 
و انگلیس و مزدورانشــان بــه بهانه حجاب، 
موضوع زن را مــورد هجوم قــرار داده اند؟ 
و آیا واقعاً غربی ها مدافــع حقوق زن ایرانی 
هســتند؟«، گفتند: غربی هــا همان هایی 
هستند که اگر می توانســتند آب را به روی 
ملت ایران ببندند، می بســتند، همانطور که 
داروی کودکان پروانه ای را تحریم کرده اند 
و اجــازه نمی دهند بــه این کــودکان دارو 
برســد؛ حالا غربی ها واقعاَ دلسوز زن ایرانی 
هســتند؟رهبر انقلاب با اشــاره به مطرح 
شــدن موضوع حجــاب در خطبه های نماز 
جمعه در هفته گذشته و همچنین در فضای 
مجازی و رسانه ها، خاطرنشان کردند: در این 
موضوعات باید بســیار متین و منطقی و به 
دور از احساســاتِ بی مورد، ورود کرد و باید 
با دلایل روشن، آن منطق استعماری غربی 

افشا و تبیین شود.

آگهی مفقودی
برگ ســبز ســواری پژو206 به رنگ مشــکی متالیک مدل 1383 به شماره موتور 
FSS14776278 و شــماره شاســی 83641043 به شــماره پلاک ايــران 64-
231س18 به مالکیت مريم خواجه بهابادی مفقود گرديده و فاقد اعتبار می باشد.  یزد



مدیر عامل شرکت پالایش نفت اصفهان:

 ضریب پیچیدگی پالایشگاه اصفهان تا ۴ سال آینده به بالای ۱۲ می رسد

استان

  اصفهان-مریم مومنی مدیر عامل شرکت پالایش 
نفت اصفهان چشــم انــداز این شــرکت را ارتقاء به یک 
هلدینگ موفــق پتروپالایشــی در منطقه بــا بالاترین 
ضریب پیچیدگی تا سال ۱۴۰۵ بیان کرد و گفت: ضریب 
پیچیدگی این شــرکت در حال حاضر با احتساب سهم 
شرکت در پتروشیمی، اصفهان و نفت سپاهان ۶-۲ بوده 
که پیش بینی شــده این ضریب تا ۴ سال آینده به بالای 

۱۲ برسد.
محســن قدیری دســتیابی به مزیت رقابتــی پایدار را 
نیازمند تغییرات در جهت تکنولوژی و توســعه کســب 
وکار و زنجیره ارزش دانســت و تاکید کرد: این شرکت با 
حرکت در راستای توســعه پایدار، توانایی تولید بیش از 

۴۰۰ فرآورده نفتی را در آینده دارد.
وی گفت: بر اساس برنامه ۱۴۰۵ تولید نفت سفید، نفت 
کوره و گازوئیل معمولی پالایشگاه اصفهان صفر خواهد 
شــد و تولید گاز مایع آن نیز به حداقل ممکن می رسد و 
تمام محصولات این شــرکت به غیر از گازوئیل و بنزین 

صادرات محور خواهد شد.
مدیر عامل شــرکت پالایش نفت اصفهان در ادامه سود 
خالص این شــرکت در ســال مالی منتهی به ۲۹ اسفند 
۱۴۰۰ را ۱۶-۵ هزار میلیارد تومان اعــام کرد و افزود: 
ضریب حاشیه سود خالص این شرکت ۷-۸ درصد بوده 

که بسیار اندک است.
قدیری گفت: این شرکت در حال حاضر از لحاظ حاشیه 
سود خالص، در رتبه های یکی به آخر و پس از پالایشگاه 
آبادان قرار دارد که تا ســال ۱۴۰۵ پیش بینی می شود با 
افزایش ضریب پیچیدگی، بیشــترین حاشیه سود را در 

بین شرکت های پالایشی کشور به خود اختصاص دهد.
وی از راه انــدازی کامل پــروژه واحد تصفیــه گازوئیل 
پالایشگاه اصفهان تا شــهریورماه امسال با ظرفیت ۱۰۰ 

هزار بشــکه گازوئیل یورو ۵ خبر داد و گفــت: که با بهره 
برداری این پروژه عاوه بر افزایش سالانه ۶ هزار میلیارد 
تومانی ســود شــرکت ۶۹ صدم نیز ضریب پیچیدگی 

شرکت را نیز افزایش می دهد.
مدیرعامل شــرکت پالایــش نفت اصفهــان از تصویب 
قرارداد فاز ساخت و نصب واحد گوگرد زدایی از ته مانده 
برج های تقطیر پالایشــگاه اصفهان )RHU( در هیات 
مدیره این شــرکت خبر داد و گفت: این پروژه در ســال 
۱۴۰۴ راه اندازی می شود و در حال حاضر، فاز مهندسی 

و خرید آن بیش از ۳۵ درصد پیشرفت دارد.
قدیری با اشاره به این که طرح واحد شکست کاتالیستی 
بستر سیال )RFCC( شــرکت پالایش نفت اصفهان و 
زنجیره های وابســته به آن پس از ۱۵ سال هنوز اجرایی 
نشده اســت افزود: واحد )RHU( و )RFCC( مکمل 
یکدیگر بوده و با راه اندازی این دو واحد تا ســال ۱۴۰۵ 
»وکیوم باتوم« پالایشــگاه به محصولات با ارزش افزوده 
بســیار بالا حدود ۶۰ هزار بشــکه بنزین و ۳۰۰ هزار تن 
پروپیلن تبدیل و حداقل روزانه ۲ میلیون دلار به ســود 

پالایشگاه افزوده می شود.
وی با بیــان این که بــا ایجاد واحدهــای »میتیونین« و 
»اکریلونیتریل« در پالایشــگاه عاوه بر تولید مواد اولیه 
شــرکت پلی اکریل اصفهان می توان خــوراک دام هم 
تولید کرد گفت: ارزش افزوده هر بشکه بنزین ۷۰۵ دلار 
بوده ولی ارزش افزوده میتیونین و آکریلونیتریل بیش از 

۳۸۰۰ دلار است.
مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان با اشاره به این که 
در زنجیره ارزش کروسین و گوگرد پروژه های دیده شده 
و در حال مطالعه اســت گفت: در حال حاضر این شرکت 
روزانه ۳۵ هزار بشــکه کروســین مازاد دارد که با ایجاد 
واحد الکیل بنزن خطی )L.A.B( مــی توان آن ها انواع 

شــوینده ها، پارافین های دارویی و صنعتی استحصال 
کرد.

قدیری با بیان این که ســاختار سازمانی شرکت پالایش 
نفت اصفهان تــا ۲ ماه آینده به هلدینگ پتروپالایشــی 
ارتقاء خواهد یافت، افزود: به زودی ۶ شــرکت جدید در 
ذیل این هلدینگ به ثبت می رســد و تمــام طرح های 
توســعه ای هلدینگ توســط این شــرکت ها اجرایی 

خواهند شد.
وی گفت: با ارتقاء این شــرکت به یــک هلدینگ موفق 
پتروپالایشی تا سال ۱۴۰۵ پیش بینی می شود سود نیم 
میلیون دلار کنونی به ۱/۵ میلیارد دلار افزایش و ضریب 

پیچیدگی آن نیز بالای ۱۲ شود.

مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان در ادامه مصرف 
کنونی آب پالایشــگاه ۹۰۰ تا هزار متر مکعب در ساعت 
اعام کرد و افزود: این شــرکت برای تامین آب مورد نیاز 
خود طرح های زیادی تعریف کــرده و با راه اندازی طرح 
های یاد شده مصرف آب پالایشگاه افزایش پیدا نخواهد 

کرد.
قدیری گفت: بــا اجرای ۸۰ کیلومتر خــط ریلی تمامی 
صنایع و کارخانه های مســتقر در محدوده شاهین شهر 
همچون پالایشــگاه اصفهان تا ســال ۱۴۰۵ به راه آهن 
سراســری متصل خواهند شد و این شــرکت می تواند 
محصولات خود را از طریق خطوط ریلی به سراسر کشور 

حمل کند.

سرزمین
روزنامه سراسری صبح ایران
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اهواز – محمد مجدم مدیرعامل نیروگاه رامین 
اهواز، از ســاخت و بازســازی تعــداد ۱۷۹۱ قطعه 
نیروگاهی توســط متخصصان بومــی این مجموعه 

بزرگ صنعتی از ابتداي سال جاري تاکنون خبر داد.
به گزارش خبرنگار خریدار بــه نقل از روابط عمومی 
نیروگاه رامین اهــواز، خلیل محمــدی مدیر عامل 
نیروگاه رامین با اعام این خبــر گفت: متخصصین 
نیروگاه رامین در شــرایط طاقت فرسای تابستان و 
براي آسایش هموطنان سختی ها را به جان خریدند 
و ضمن تولید انرژی حیاتی برق توانســتند با ساخت 
و بازســازی قطعات نیروگاهی گامهــای مؤثری در 
جهت رفع نیاز تامین قطعات مــورد نیاز واحدهای 
نیروگاه رامیــن بردارند تا پایداری ایــن واحد های 

تولیدی را تقویت کنند.
محمــدی مجموع تعــداد قطعات مورد ســاخت و 
بازسازی ۴ ماهه نخست امســال در نیروگاه رامین را 
۱۷۹۱ قطعه ذکر نمود که تعداد ۱۰۳۳ قطعه آن در 
بخش ساخت و تعداد ۷۵۸ قطعه در بخش بازسازی 

بوده است. وی تنوع قطعات ساخته شده طی ۴ ماهه 
سال جاری ۱۵۹ قطعه و تنوع قطعات بازسازی شده 

را ۲۴۹ قطعه عنوان نمود.
گفتنی اســت نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد تولیدی 
و با مجموع ظرفیت یک هزار و ۸۵۰ مگاوات ســاعت 
بزرگتریــن نیروگاه بخاری کشــور اســت و ضمن 
تولید پایدار انرژی حیاتی برق و پشــتیبانی از شبکه 
سراسری، بخشی از قطعات مورد نیاز خود را با تکیه 
بر دانش، تجربه و تخصــص کارکنان خود طراحی و 

مورد ساخت و بازسازی قرار می دهد.

 تبریز-رحیم جباردخت اســتاندار آذربایجان 
شــرقی از افتتاح مدول دوم تصفیه خانه فاضاب تبریز در 

هفته جاری خبر داد.
 عابدین خرّم با اشاره به وضعیت دریاچه ارومیه گفت: یکی 
از مهمترین طرح های احیای دریاچه ارومیه تکمیل مدول 
دوم تصفیه خانه فاضاب تبریز و هدایت پساب آن به سمت 

دریاچه است.
اخیراً با دســتور رئیس جمهور ۲۰۰ میلیارد تومان به این 
طرح اختصاص یافت که در نتیجــه این طرح طی روز های 

آتی افتتاح خواهد شد.
وی افزود: با بهره برداری از این طرح، ۷۵ میلیون مترمکعب 
پساب فاضاب شهر تبریز به سمت دریاچه ارومیه سرازیر 
می شود که این میزان تا پایان سال به ۹۵ میلیون مترمکعب 

افزایش خواهد یافت.
 عملیات اجرایی و لوله گــذاری ۱۰ کیلومتر از خط انتقال 
پساب تصفیه خانه به دریاچه ارومیه انجام شده است که در 
نتیجه آن، برداشت های غیرمجاز در این مسیر تا ۷۰ درصد 
کاهش می یابد. استاندار آذربایجان شرقی  گفت: براساس 
تصمیم ســتاد احیای دریاچه ارومیه، ۱۱ درصد از حقابه 
این دریاچه سهم آذربایجان شــرقی است که با روش های 

مختلف تأمین می شود.
وی با بیان اینکه رهاســازی آب ســد های واقع در مسیر 
رودخانه هــای منتهــی به دریاچــه ارومیه یکــی از این 
روش هاســت، افزود: از اول فروردین امســال ۱۲ میلیون 
مترمکعب آب از سد قلعه چای به سمت دریاچه رهاسازی 

شده است.

اســتاندار گیان گفت: هم افزایی، تعامل و کار  رشت
جهادی، راهکار های اصلی جلوگیــری از خفگی تالاب 

بین المللی انزلی است.
اسدالله عباسی در نشســت اعضای کارگروه ساماندهی 
تالاب بین المللی انزلی، با اشــاره به دو منشــا اصلی بروز 
تهدید های جدی بــر ضد احیای تالاب گفــت: افزایش 
آلاینده ها، پسماند ها و رسوبات مختلف، تالاب بین المللی 

انزلی را به سوی خفگی یا نابودی سوق داده است.
وی مهمتریــن و بهترین راهکار بــرای خنثی کردن این 
منشــاء تهدید را تعامل و هم افزایی دستگاه ها و نهاد های 
مســئول احیای تالاب عنوان کرد و افــزود: باید اختاف 
سلیقه ها و ابهامات موجود را برطرف کرد و با تکیه بر دانش 
بومی و کار جهادی، از همین امروز برای زنده نگهداشتن 

تالاب گام های موثر بر داشت.
استاندار گیان تســریع در راه اندازی تصفیه خانه های 
شــهری در شهرســتان های حــوزه تــالاب، کنترل و 
جلوگیری از بروز هرگونه آتش سوزی عمدی و سهوی و 
جمع آوری علمی گیاه مهاجم سنبل آبی را از راهکار های 
مهم ساماندهی تالاب بین المللی انزلی برشمرد و بر سرعت 
بخشــیدن به کار و همکاری بیش از پیش دستگاه های 

اجرایی تاکید کرد.
اسدالله عباســی، تالاب بین المللی انزلی را نه فقط برای 
گیان بلکه برای ایران اســامی مهــم و حیاتی خواند و 
تصریح کرد: این تالاب یکی از حوزه های مهم و تاثیرگذار 
در زیست بوم کشور محسوب می شود و حفظ و نگهداری 

آن از اولویت های دولت است.

کرمانشاه-حســنا فخــارزاده مدیــرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان کرمانشاه 
از الزام دریافــت بارنامه برای وانــت بار های برون 

شهری خبر داد.
فریبــرز کرمی گفت: فراخوان راننــدگان فعال در 
زمینه حمل و نقل به منظور اخذ کارت هوشــمند 

صورت پذیرفته است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
کرمانشــاه یکی از تکالیف قانون جدیــد مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز را صــدور بارنامه های الکترونیکی 
به منظور کاهش قاچاق کالا عنــوان کرد و گفت: 
با ایــن دســتورالعمل جدید، بــرای جابجایی بار 
در جاده با اســتفاده از وانت بــار، دریافت بارنامه 

ضروری است.
کرمــی افــزود: اگر قــرار باشــد وانــت بار ها در 
محور های برون شــهری اقدام به حمــل بار کنند، 
باید نســبت بــه دریافــت بارنامــه الکترونیکی 
شــرکت های حمل و نقل جــاده ای و یــا ادارات 

راهداری و حمل و نقل جاده ای اقدام کنند.
وی با اعــام این خبر که با حــذف فیزیکی بارنامه 
در اردیبهشــت ماه سال جاری شــرایط دریافت 
بارنامه بســیار تســهیل شــده، گفــت: اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان کرمانشاه، 
با توجــه به شــرایط متقاضیان، فرآیند تاســیس 
اعطاء مجــوز به بــازارگاه الکترونیکی و شــرکت 
حمل و نقل کالا ویژه وانت بــار را در اولویت کاری 

خود قرار داده است.

خوزستان

 آذربایجان شرقی

کرمانشاه

گیلان

طی  4 ماهه نخست امسال تحقق یافت؛

وگاه رامین اهواز ساخت و بازسازی بیش از هزار و 700 قطعه تخصصی در نیر

 استاندار آذربایجان شرقی:

مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب تبریز آماده بهره برداری است

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان تاکید کرد؛

ون شهری کرمانشاه وم دریافت بارنامه برای وانت بار های بر لز

استاندار گیلان :

 هم افزایی، تعامل و کار جهادی، راهکار های اصلی جلوگیری از خفگی تالاب بین المللی انزلی است

و     اخذ و تمدید گواهینامه های مدیریتی ایز
در شرکت گاز ایلام

ایلام-حسن بیگی سرپرست شــرکت گاز اســتان ایام از انجام 
ممیزی خارجی جهــت اخــذ ۶ گواهینامه و تمدید یــک گواهینامه 

سیستم های مدیریتی خبر داد.
»محمود کشاورز« در جلســه افتتاحیه ارزیابی و ممیزی سیستم های 
مدیریتی اظهــار کرد: انجام ایــن ممیزی ها شــامل مدیریت کیفیت 
ISO۹۰۰۱:۲۰۱۵، مدیریت انــرژی Iso ۵۰۰۰۱:۲۰۱۸، مدیریت 
زیســت  محیطی Iso ۱۴۰۰۱:۲۰۱۵، رسیدگی به شکایات مشتریان 
 ،Iso ۱۰۰۰۴:۲۰۱۸ سنجش رضایت مشتریان ،Iso ۱۰۰۰۲:۲۰۱۸
ایمنی بهداشت و محیط زیســت HSE-MS و نیز ممیزی مراقبتی 
نوبت دوم مدیریت ایمنی و بهداشت حرفه ای Iso ۴۵۰۰۱:۲۰۱۸ بوده 
است. وی افزود: شــرکت گاز اســتان برای ایجاد تفکر سیستمی، نگاه 
فرآیندی، ارتباطات صحیح همکاران، تمرکز بر ارائه خدمات با کیفیت 
بالا به ذینفعان، جلب رضایت حداکثری ذینفعان و ایجاد فرهنگ بهبود 
مستمر در جهت تحقق اهداف استراتژیک شرکت، اقدام به بروزرسانی 

سیستم های مدیریتی و انجام ممیزی نموده است.
سرپرست شرکت گاز اســتان تصریح کرد: استانداردسازی  فرآیندها، 
بروزرسانی شناســنامه فرآیندها، بروزرسانی شــاخص های شرکت، 
خط مشــی  و غیره از دیگر اهداف اســتقرار سیســتم های  مدیریتی و 
انجام ممیزی است. کشــاورز به دیگر اقدامات در راستای سیستم های 
مدیریتی و انجام ممیزی ها اشــاره کرد و گفت: انجام کلیه فرآیندهای 
شرکت طبق الزامات ذکر شــده و با تمرکز به جلب رضایت حداکثری 
ذینفعان بصورت مستمر بوده که باعث افزایش بهره وری و ایجاد ارزش 

افزوده در عملکرد شرکت می باشد.

  صدور ۲۲ هزار برگ معاینه فنی
و های سنگین در مازندران  خودر

ساری-اسلامی مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران 
از صدور ۲۲ هزار برگ معاینه فنی خودرو های ســنگین در استان خبر 

داد.
حســن جهانیان مدیر کل راهداری و حمل و نقل جــاده ای مازندران 
گفت: از تعداد ۲۷ هــزار خودرویی که از ابتدای امســال تا پایان تیر به 
مراکز معاینه فنی استان مراجعه کردند، ۲۲ هزار خودرو سنگین موفق 

به اخذ معاینه فنی شده و ۵ هزارخودرو نیز مردود اعام شده است.
او افزود: مازندران دارای شــش مرکز معاینه فنی خودرو های سنگین 
است که به منظورارتقای ایمنی ترددجاد های و کاهش میزان آلودگی 
هوا، این مراکز زیر نظر سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای تاسیس 
و راه اندازی شــده اند تا به طور مکانیزه وبدون دخالت کاربر، نسبت به 
کنترل فنی خودرو های ســنگین اقدام وبرای آندســته از خودرو هایی 
که فاقد نقص فنی میباشــند برگه معاینه فنی صادر شــود. جهانیان با 
بیان اینکه ۸۱ درصد از ناوگان های ســنگین و نیمه سنگین استان در 
آزمون های معاینه فنی قبول شده و برگ معاینه فنی دریافت کرده اند، 
گفت: در ایــن مراکز عاوه بــر بازدید های ظاهری شــامل کیفیت آج 
لاســتیک ها، شیشــه ها و آینه ها، چراغ ها، کمربند ایمنی، کپســول 
آتش نشــانی، باک ها، درب ها و موارد ایمنی داخل خودرو، آزمون های 
مکانیزه شــامل تســت ترمز، لغزش جانبی چرخ ها، تست آلاینده ها، 

کیلومتر شمار و تست نور انجام می پذیرد.

 معاون مشترکین آبفا استان خبر داد:

شناسایی و قطع 2 هزار و 500انشعاب غیرمجاز 
در لرستان

خرم آباد-طولابی معاون مشــترکین آبفا لرســتان از شناسایی و 
قطع ۲۵۰۰ انشعاب غیرمجاز در استان خبر داد.

مرتضی یاراحمدی اظهار کرد:  از ابتدای ســال تاکنون ۲۵۰۰ انشعاب 
غیرمجاز شناســایی شــده که از این تعداد ۱۷۰۰ مورد در شهر و ۸۰۰ 

مورد مربوط به روستاهاست.
وی  اضافه کرد: بیشترین تعداد انشــعابات غیرمجاز روستایی مربوط 
به آبیاری باغ و مزارع کشــاورزی با آب شــرب بوده که منجر به تضیع 
حقوق سایر شهروندان می شــود البته این انشعابات جمع آوری شده و 
صاحبان آنها به مراجع قضایی معرفی خواهند شــد. معاون مشترکین 
آبفا لرستان  اضافه کرد: یکی دیگر از خدمات ما به مشترکان در راستای 
دولت الکترونیک خذف قبوض آب بها بوده به طوریکه صورتحســاب به 

صورت پیامک برای مشترک ارسال می شود.
یاراحمدی بیان کرد: با هدف قرائت صحیح و دقیق در روســتاها نصب 
بارکد بر روی انشعاب ۳۵۰۰ مشترک در  روســتاهای فیروز آباد انجام 
گرفت. وی گفت: شرکت آب و فاضاب  لرستان ۶۰۰ هزار مشترک آب 

شهری و روستایی دارد.

پور  برترین فرمانده سپاه کشور   سردار شاهوار
در جشنواره مالک اشتر شد

اهواز – محمد مجدم سردار شاهوارپور  به عنوان برترین فرمانده سپاه 
کشور در جشنواره مالک اشتر معرفی شد

 جشنواره مالک اشتر سپاه پاسداران انقاب اســامی، با شعار »تکوین و 
تکامل قدرت ســپاه« و با حضور سردار سرلشــکر پاسدار حسین سامی 
فرمانده کل ســپاه، فرماندهان نیروهای چندگانه ســپاه، رئیس سازمان 
بسیج مســتضعفین، فرماندهان رده های هم تراز و ســپاه های استانی در 
ستاد فرماندهی کل سپاه برگزار و فرماندهی سپاه استان خوزستان برترین 
فرمانده سپاه کشور معرفی گردید. جشنواره حضرت مالک اشتر که منسوب 
به چهره درخشــان و نامدار شهید بزرگ صدر اســام و یاور بصیر، شجاع، 
فداکار و مخلص حضرت امیرالمومنین علی )ع( اســت، نمادی از تکریم 
فرماندهان و مدیران پر تاشی است که عمر خود را وقف پاسداری از اسام 
و جهاد در راه خدا نمودند و به صورت موثر و همه جانبه در پیشــروندگی و 

پیشرانی انقاب اسامی در حیطه مسئولیت خود گام برداشتند.

اردبیل-افســون جبارزاده  معاون حمل ونقل 
اداره کل راهداری اســتان اردبیل در ۴ ماهه گذشته از 
انجام حدود ۱۴ هزار معاینه فنی خودرو های سنگین و 

نیمه سنگین در استان خبرداد.
رضا شیرین زاده گفت: از تعداد وســایل نقلیه مذکور 
تعداد ۱۲ هزار و ۱۳۳ خــودرو در معاینه قبول و موفق 
به اخذ برگه معاینه فنی شده و همچنین بیش از هزار و 
۸۰۰ خودروی مابقی نیز در طی فرآیند مذکور مردود 

شده اند.
معاون حمل ونقــل اداره کل راهــداری و حمل ونقل 
جاده ای اســتان اردبیل در بازدید از مرکز معاینه فنی 
در شهرســتان اردبیل در ۴ ماهه امســال از افزایش ۳ 
درصــدی خودرو های قبولی در انجــام فرآیند معاینه 
فنی خبر داد و گفــت: در مراجعــه خودرو ها به مراکز 
معاینه فنی نیز افزایش خوبی را نسبت به مدت مشابه 
ســال قبل که حدود ۱۳ هزار و ۷۵۶ خودرو بود شاهد 

هستیم. شــیرین زاده با بیان اینکه کلیه وسایل نقلیه 
موتوری اعم از ســنگین و نیمه سنگین موظف هستند 
در دوره های زمانی مشــخص و منظم نسبت به انجام 
آزمون معاینات فنی، ایمنی و آلایندگی در مراکز مجاز 
معاینه فنی اقدام نمایند عنوان کرد: هدف از تاســیس 
مراکز معاینه فنی کاهش آلودگی هوای ناشــی از تردد 

خودرو ها و افزایش ایمنی تردد خودرو ها می باشد.
او فعالیت ۴ مرکز معاینه فنی خودرو های ســنگین و 
نیمه سنگین را در اســتان اردبیل یادآور شد و گفت: از 
این تعداد ۳ مرکز در شهرستان اردبیل و ۱ مرکز نیز در 
شهرســتان پارس آباد در حال خدمات رسانی به مردم 

هستند.
معاون حمل ونقــل اداره کل راهــداری و حمل ونقل 
جاده ای اســتان اردبیل مدت اعتبار برگه های معاینه 
فنی صادر شــده را برای خودرو های ســنگین و نیمه 
ســنگین با عمر ده ســال برابر ۶ ماه اعام کرد و گفت: 

این اعتبار برای خودرو های با عمر بالای ده ســال برابر 
۳ ماه می باشد.

شیرین زاده می گوید: بر اساس قانون هوای پاک دوره 

معافیت انجام معاینه فنی، از زمان تولید برای وســایل 
نقلیه ســنگین شــخصی و دولتی چهار ســال و برای 

وسایل نقلیه عمومی یک سال می باشد.

اردبیل

طی 4 ماه نخست سال جاری صورت گرفت؛ 

وی سنگین و نیمه سنگین در اردبیل انجام ۱۴ هزار معاینه فنی خودر
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بازدید خبرنگاران از واحدهای صنعتی مستقر در شهرك صنعتی شمس آباد

تامینمالیبیشاز100شـرکتباتسهیلات
7800میلیاردریالیبانكصنعتومعدن

خبرنگاران به مناســبت در پیش بودن روز خبرنــگار، در قالب اردوی 
رسانه ای از واحدهای صنعتی مستقر در شــهرک صنعتی شمس آباد 

که توسط بانک صنعت و معدن تامین مالی شده بازدید کردند.
به گزارش روابــط عمومی بانــک صنعت و معــدن، در ایــن بازدید، 
خبرنگاران از پنج واحد صنعتی مســتقر در شهرک صنعتی شمس آباد 
شامل شــرکت های آذین گستر شــفق تولیدکننده ظروف پخت و پز 
آشــپزخانه، پارس اســکان پلاســتیک تولید کننده نایلون و نایلکس 
برای فروشگاه های زنجیره ای، بلور نوری تازه تولیدکننده محصولات 
بلوری، سازورسازه تولید کننده ســازه های فلزی و شرکت شیشه و گاز 
)شوگا( تولیدکننده انواع ظروف شیشه ای سبک در قالب اردوی رسانه 

ای بازدید کردند.
محمد حســن ترابی مدیر روابط عمومی و امور مشتریان بانک صنعت 
و معدن در جریان این بازدید از پرداخت بیــش از ۷۸۰۰ میلیارد ریال 
تسهیلات در ســال ۱۴۰۰  به شــرکت های موجود در شهرک صنعتی 

شمس آباد تهران که از سوی این بانک تامین مالی شده اند، خبر داد.
وی گفت: این میزان تســهیلات به صــورت ارزی و ریالــی به بیش از 
۱۰۰ شرکت بزرگ، کوچک و متوسط مســتقر در این شهرک صنعتی 

پرداخت شده است.
دکتر ترابی خاطرنشــان کرد: شــعبه بانک صنعت و معدن شــهرک 
صنعتی شــمس آباد در ســال گذشــته ۵۰۰ میلیارد ریال تسهیلات 
در قالب ســرمایه ثابت و ۷ هزار و ۴۸ میلیارد ریال تســهیلات در قالب 
ســرمایه در گردش و در حدود ۱۴ میلیون یورو نیز در قالب تسهیلات 
ارزی به شرکت شیشه و گاز پرداخت نموده اســت و می توان گفت در 
مجموع معادل ریالی تسهیلات پرداختی به واحدهای شهرک صنعتی 
شمس آباد از سوی بانک صنعت و معدن بیش از ۱۱ هزار میلیارد ریال 

می باشد.
دکتر ترابی یادآور شــد: همچنین صدور ضمانتنامه به ارزش۲ هزار و 
۷۰۱ میلیارد ریال و گشــایش اعتبار اســنادی به ارزش ۲ هزار و ۴۱۳ 
میلیارد ریال از دیگر خدمات شعبه یاد شده به مشتریان این بانک بوده 

است.
شــهرک صنعتی شــمس آباد در کیلومتر ۴۵ اتوبان تهــران- قم، در 
مجاورت شــهر حســن آباد، در فاصله پنــج کیلومتــری از فرودگاه 

بین المللی امام خمینی)ره(  قرار دارد.

تقدیرازحمایتهایبانکآیندهبرایاشتغال
جامعهبهزیستیکشور

فرمانداری و اداره بهزیستی شهرستان کرمانشاه و نیز اداره کل سازمان 
بهزیســتی این اســتان، از شــعبه »کرمانشاه- میدان بســیج« بانک 
آینده، به دلیل ارزش آفرینی هر چه بیش تر برای مشــتریان و پرداخت 

تسهیلات خوداشتغالی به مددجویان بهزیستی، قدردانی کردند.
فضل الله رنجبر، فرماندار شهرستان کرمانشاه؛ دکتر فرحناز محمدی، 
مدیرکل بهزیستی استان کرمانشــاه و شهرام سبزیان رئیس بهزیستی 
شهرستان کرمانشاه، طی تقدیرنامه های جداگانه از زحمات ارزش مند 
بانک آینده در عرصــه خدمت گزاری و تکریــم ارباب رجوع، تلاش در 
جهت اشــتغال جامعه هدف بهزیســتی و هم چنین حسن همکاری با 

اداره بهزیستی این شهرستان، صمیمانه قدردانی و تشکر کردند.

همافزاییوهمکاریمدیرانزمینهرشدوتوسعه
کشوررافراهممیکند

عضو هیــات عامل و معــاون برنامــه ریزی و 
تحول بانک ملی ایران با ابــراز این که ظرفیت 
های بخش های مختلف مدیریتی کشــور در 
نمایشــگاه رویداد هم افزایــی مدیریت ایران 
۱۴۰۱ گرد هــم آمده اند، اظهارداشــت: این 
نمایشــگاه فضایــی فراهم کرده کــه تمامی 
مدیران کشــور در بخش های مختلف گردهم 
آیند تا با رویکرد نوآوری و تبادل اطلاعــات و انتقال دانش روز منجر به 

خلق ارزش در اقتصاد کشور شوند.
محمد شــیریجیان با حضور در نمایشــگاه رویداد هم افزایی مدیریت 
ایران در گفت و گو با خبرنگار روابط عمومی بانک ملی ایران، نمایشگاه 
هم افزایی مدیریت ایران ۱۴۰۱ را نشانگر رشد مدیریت در ایران دانست 
و افزود: در این نمایشــگاه مدیران با شــبکه ســازی، تعامل و شناخت 
صحیح از نیازهای یکدیگر با هم افزایی لازم مشــکلات را حل خواهند 

کرد.
وی در ادامه با بیان این که شــناخت دقیق از نیازهای کشور به سرعت 
حل مشکلات کشــور کمک خواهد کرد، گفت: در این نمایشگاه نظام 

تامین مالی برای رشد و توسعه اقتصاد کشور در کنار نظام تولید است.
وی تصریح کرد: این نمایشــگاه در حقیقت میان مدیران کشور حلقه 
وصلی است که مدیران با کمک از ایده و دانش روز مدیران دیگر به حل 

مشکلات کشور کمک می کنند.
شیریجیان با اشاره به این که این نمایشــگاه عرصه ارائه توانمندی ها و 
ظرفیت های شرکت های دانش بنیان و  گروه های مردمی است، افزود: 
جنبه مثبت این نمایشگاه حضور پرشور شــرکت های دانش بنیان در 
نشان دادن ظرفیت شــان در کمک به دولت برای حل مشکلات است 
که ما با برنامــه ریزی های مختلف درصدد بهره گیــری از ظرفیت ها و 

فرصت های پیش آمده در ارتباط با این شرکت ها هستیم .
وی با اشاره به نویدبخش بودن این نمایشگاه خاطرنشان کرد: ضرورت 
هم افزایی و ایجاد ارتباط مؤثر که شــعار این رویداد اســت، می تواند به 
مدیران کمک کند تا از اقدامات یکدیگر مطلع شوند و نیروی خود را در 

بخش های دیگر برای کارهای اثرگذار ملی بکار گیرند.

بر اساس رای و صورتجلسه هیات مدیره
طاهرزادهمدیرعاملچادرملوشد

امیر علی طاهرزاده با رای اعضای هیات مدیره شرکت معدنی و صنعتی 
چادرملو به عنوان مدیر عامل انتخاب شد.

به گزارش روابــط عمومی ایمیــدرو، هیات مدیره شــرکت معدنی و 
صنعتی چادرملو )ســهامی عام( با حضور کلیه اعضای هیات مدیره در 
محل قانونی شــرکت تشــکیل و امیرعلی طاهرزاده را به عنوان مدیر 

عامل و عضو هیات مدیره انتخاب کرد.
طبق صورتجلسه هیات مدیره این شرکت، امیرعلی طاهرزاده به جای 
امیدرضا طالشــیان به عنوان نماینده شرکت ســرمایه گذاری توسعه 
معادن و فلزات)ســهامی عام ( و محمودصلاحی به جای ناصر تقی زاده 
به عنوان نماینده شرکت سرمایه گذاری امید)سهامی عام ( و همچنین 
محمد رضا بابائی دره به عنوان نماینده شــرکت ســرمایه گذاری سپه 
معرفی شدند.علاوه بر این، در جلســه محمود صلاحی به عنوان رئیس 
هیات مدیره انتخاب شد و ســید ولی اله فاطمی اردکانی به عنوان نایب 
رییس هیات مدیره و عباس اکبری محمــدی و محمد رضا بابائی نیز به 

عنوان اعضای هیات مدیره انتخاب شدند.
طاهرزاده پیش از این و از بهمن ماه ۱۳۹۹مدیریت عاملی شرکت تهیه 

و تولید مواد معدنی ایران را برعهده داشت.

وزیر نیرو در حاشیه هیئت دولت خبر داد
تشکیلکمیتهدوجانبهایرانوترکیهبرای

پیگیریمشکلاتآبی
وزیر نیرو گفت: جمع بندی رؤســای جمهور ایران و ترکیه این بود که 
کمیته ای به ریاست وزیر نیروی ایران و وزیر کشاورزی ترکیه که هر دو 

مسئول آب در دو کشور هستند، تشکیل شود.
 علی اکبر محرابیان وزیر نیرو پس از پایان جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران گفت: در ســفر آقای اردوغان و هیئــت عالیرتبه ترکیه به 
ایران بین هیئت هــا در زمینه آب مذاکرات مفصلی شــد و ما نگرانی ها 
خود را از اقدامات سدسازی ترکیه در بالادست اعلام کردیم که در این 
زمینه گفتگو شــد.وی افزود: جمع بندی آقایان رئیسی و اردوغان این 
شــد که کمیته ای برای بررســی این موضوع با حضور هیئت ایرانی به 
ریاست وزیر نیرو و همچنین هیئت ترکیه ای به ریاست وزیر کشاورزی 
که هر دو وزیر مســئولیت آب را دارند، تشــکیل شــود و انشــاالله با 

هماهنگی صورت گرفته، نگرانی ها به حداقل برسد.
وزیر نیــرو همچنین در خصوص حق آبه کشــورمان از رود هیرمند نیز 
گفت: در موضوع هیرمند نیز نگران هســتیم و بارها نیز این موضوع را 
گفته ایم؛ طرف افغانستانی در بیان با حق آبه ایران اظهار موافقت کرده 

است که این یک قدم مثبت است، اما به هیچ وجه کافی نیست.
محرابیان با بیان اینکه بر اساس معاهده سال ۱۳۵۱ این حق آبه را طلب 
می کنیم و در این خصوص مذاکرات مفصلی در ســطوح مختلف انجام 
شده اســت، اظهار کرد: ضرورت ایجاب می کند که این سری من خودم 
وارد مذاکره شوم و انشاالله به زودی سفری به افغانستان خواهیم داشت 
و با هیئت حاکمه مذاکرات جدی خواهیم داشت و حقوق مردم عزیز را 

مطالبه می کنیم.
وی گفت: در موضوع انرژی نیز در طول این یک ســال، توافقات خیلی 
خوبی با همسایگان داشتیم و با روش های مختلف با کشورهای همسایه 
از جمله جمهوری آذربایجان روســیه ترکمنســتان ارمنستان عراق 

ترکیه همکاری داریم.

وزیر نفت در جمع خبرنگاران مطرح کرد

وصول۴میلیارددلارازصادراتگازطی۴ماه
 وزیر نفت گفت: ظرف چند سال آینده به برداشت ۵۷۰ هزار بشکه نفت 
در روز از میدان نفتی آزادگان می رسیم،در حال حاضر روزانه ۱۹۰ هزار 
بشکه برداشت می کنیم. جواد اوجی، وزیر نفت در حاشیه هیأت دولت 
در جمع خبرنگاران گفت: در چهار ماهه اول امســال وصول مطالبات 
نسبت به ۴ ماهه سال گذشــته صعودی بود و ۵۵۰ درصد رشد وصول و 

فروش نفت، میعانات گازی و صادرات گاز داشتیم.
وی ادامــه داد: در همیــن چهار ماه حــدود ۴ میلیــارد دلار وصول از 

صادرات گاز داشتیم که معادل کل صادرات گاز در ۱۴۰۰ بود.
وزیر نفت با اشــاره به مصوبه دولت در جذب ســرمایه گذاری میادین 
نفتی با ضریب بازیافتی زیر  ۲۰درصد گفت: برای این کار مصوب شد تا 
قرارداد میعانات گازی و نفتی داشته باشیم و دولت اجازه داد تا سرمایه 
گذاران با ضریب بازیافتــی زیر ۲۰ درصد ورود کــرده و این ضریب به 
بیش از ۳۵درصد افزایش یابد.وزیر نفت اظهار داشــت: تا امروز نزدیک 
به ۱۴ میلیارد دلار قرارداد و تفاهم نامه در بحث توســعه میادین نفتی و 
گازی امضا کرده ایم. قرارداد امضا شده با کشور روسیه در بحث توسعه 

میادین نفتی، به خصوص میادین مشترک نفتی و گازی بود.

اوجی گفت: دو ســه هفته پیــش بود که میــدان نفتــی آزادگان که 
بزرگترین میدان نفتی مشــترک ایران و عراق است، بیش از ۷ میلیارد 
دلار اســتفاده از توان و ظرفیت منابع مالی داخل کشور داشته است که 
۶ بانک و ۶ هلدینگ بزرگ اقتصادی مشارکت می کنند. در حقیقت در 

توسعه این میدان سهام دار می شوند.
وی با بیان اینکه توســعه این میــدان نفتی را شــروع کرده ایم، گفت: 
در حال حاضر روزانه ۱۹۰ هزار بشــکه نفت برداشــت می کنیم که با 
برنامه ریــزی انجام شــده در وزارت نفــت، از ظرفیت های بخش های 
مختلف مالی اعــم از بانک ها و هلدینگ ها اســتفاده می کنیم تا ظرف 

چند سال آتی به ۵۷۰ هزار بشکه نفت در روز برسیم.

 فعلا نمی توانیم صادرات فرآورده به آنکارا داشته باشیم
ایرانوترکیهدریکقدمیتمدیدقرارداد

۲۵سالهگازی
دبیر کل اتحادیــه صادرکنندگان فراورده های نفت، گاز و پتروشــمی 
گفت: صادرات ۳ ماهه ما به ترکیه رتبه ســوم را داشــته و به میزان یک 
میلیارد و ۷۳۷ میلیون دلار و واردات هم بیــش از ۲ میلیارد دلار بوده، 

یعنی حجم روابط ۴ میلیارد دلاری با این کشور داشته ایم.
رئیس جمهور ترکیه از قصد این کشور برای افزایش خرید نفت و گاز از 
ایران خبر داده است. اردوغان با بیان اینکه ما برای رسیدن به این هدف 
با ایران همکاری خواهیم کرد، تاکید کرده اســت: ما از ایران نفت و گاز 

خریداری می کنیم و آن را افزایش خواهیم داد.
در همین ارتباط سیدحمید حســینی، درباره همکاری ایران و ترکیه 
در حوزه انرژی اظهار داشــت: ما ســال ها در ۳ زمینه انرژی با ترک ها 
همکاری داشــتیم، اولی در زمان حزب ســعادت در زمان نجم الدین 
اربکان بــود و قرارداد معــروف گاز را منعقد کردیم و بعــد از آن ترکیه 
همیشه از مشتریان سنتی نفت ایران بوده و بین ۱۰۰ هزار تا ۴۰۰ هزار 
بشکه نفت از ما خریداری می کرده است و ســومین بحث هم صادرات 

برق به این کشور بود که از مسیر خوی صورت می گرفت.
وی با اشــاره به قرارداد ۲۵ ســاله گازی با ترکیه گفت: علیرغم اینکه 
برخی بدبین بودند و عنوان می کردند قرارداد گاز ۲۵ ســاله تمام شده 
و این کشــور با توجه به قراردادهایی که با آذربایجان، روســیه و اقلیم 
کردســتان منعقد کرده با ایران تمدید نمی کند، بنــده همواره معتقد 
بودم نه تنها قرارداد را تمدید می کننــد بلکه علاقمندند که بیش از ۲۵ 
میلیون متر مکعب گاز از ما خریــداری کنند، علاوه بر این گزارش های 
غیررســمی حاکی از این اســت که با ترکیه معاملات نفتی هم انجام 
می شــود ولی اینکه خود ترک ها مصرف می کنند و یا به کشــورهای 
دیگر می فروشــند، مشــخص نیســت. در هر حال اگر ترکیه به بازار 
نفت ما برگردد بســیار اهمیت دارد.دبیــر کل اتحادیه صادرکنندگان 
فراورده های نفت، گاز و پتروشــمی تصریح کرد: ما در حوزه برق توان 
صادرات نداریم، چون خودمان حدود ۱۰ هــزار مگاوات کمبود داریم 
و فعلا علاقه ای به صــادرات نداریم، اگرچه می توانیم از ترکمنســتان، 
ارمنستان، آذربایجان و حتی روسیه برق را سواپ و به ترکیه ببریم، در 
زمینه پتروشمی هم دو کشــور همکاری دارند، در زمینه فرآورده نفتی 
نمی توانیم همکاری کنیم چون ترکیه استاندارد اروپا را رعایت می کند.
حســینی واردات از ترکیه را در اقلام نســاجی، قطعات، لوازم چوبی و 

مبلمان و کالاهای ساخته شده و آماده مصرف عنوان کرد.
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 رئیس سازمان توسعه تجارت مطرح کرد

صادراتغیرنفتی۷۵میلیارددلاریدرافق۱۴۰۴

پیمان پاک گفت: نقشــه راه توســعه  خریدار 
تجارت تدوین شده که اولین گام آن هدفگذاری 
۷۵ میلیــارد دلاری صادرات غیــر نفتی در افق 
۱۴۰۴ اســت. علیرضا پیمان پــاک معاون وزیر 
صمت و رئیس سازمان توسعه تجارت به سوالات 

زیر در حوزه تجارت خارجی پاسخ داد.

 در این یک ســالی که از دولت سیزدهم 
گذشته ســازمان توســعه چه عملکردی 

داشته است؟
یکی از رســالت های ســازمان توســعه تجارت، 
مدیریــت واردات و ایجــاد تراز تجــاری مثبت 
اســت.  فرماندهی واحد در حوزه تجارت خارجی 
طی سال های گذشته از دســت رفته بود. شاهد 
تشــدد قوانین و مقررات ابلاغی بودیم، رویکردها 
ناهماهنــگ بــود و موانعی پیــش روی تجارت 
به وجود آمده بود.بــا وجود اینکه نــرخ ارز چند 
برابــر افزایش یافت، صادرات کاهش داشــت که 
ناهماهنگی و عــدم توازن سیاســت های ارزی، 

تجاری  و گمرکی باعث این مشکلات شد.
سازمان توســعه تجارت دو اقدام انجام داد.  طی 
چند ماه  نقشه راه توســعه تجارت تدوین شد که 
اولیــن گام آن هدفگذاری ۷۵ میلیــارد دلاری 

صادرات غیر نفتی در افق ۱۴۰۴ است.
کشــورها را برای تجارت اولویــت بندی کردیم 
.کشــورهای همســایه و کشــورهای همسو با 
مــا همچون کشــورهای جنوب شــرق آســیا ، 
آفریقایی، برخی کشــورهای آمریــکای لاتین و 
برخی کشورهای اروپای شــرقی در اولویت اول 
صادرات هستند.در گام بعدی الزامات اینکه وارد 
این بازارها شــویم در ۴ رده تعیین شد .  اقدامات 
توســعه بازار، لجســتیکی، پولی، مالی و  بانکی و 
تامین زیرساخت های حمل و نقلی انجام گرفت. 
در برخی کشورها این زیرساخت ها فراهم شده و 

رشد ۷۰ تا ۸۰ درصدی صادرات را هم داشته ایم.
رویکرد بعدی سازمان توسعه تجارت، مانع زدایی 
است . سیاست های ارزی باید متوزان و هماهنگ 
با سیاســت های تجاری باشــند. در حوزه ارزی، 
تجار در خصوص بازگشــت ارز صادراتی مشکل 
داشــتند. ارز صادراتی باید به کشــور برگردد اما 
روش های آن باید متنوع باشــد و تســهیل شود 
مخصوصا در شــرایطی که تحریم هستیم.  به این 
موضوع ورود کردیم و با همــکاری بانک مرکزی 

این سیاست ها اصلاح شده است.

 اکنون در کجای مبــادلات تجاری جهان 
ایستاده ایم؟

 این عدد بسیار پایینی است در بازار ۱۲۵۰ میلیارد 
دلاری کشورهای هدف،  ســهم ما ۲۵ میلیارد دلار 
اســت. در بازار های هدف تنها  یک تــا دو درصد 

داریم نقش داریم. ما صــادرات محور نبوده ایم اگر 
بودیم دچار مشکل تنظیم بازار نمی شدیم.

 الان در حوزه مقــررات زدایی چه کاری 
انجام شده است؟

اولین گام تسهیل قوانین بوده است باید  به سمتی 
برویم که تجار و بخش خصوصی احســاس کنند 
تحت حمایت هســتند.اصلی ترین مسئله ای که 
در  سازمان توسعه تجارت داشــتیم ، استفاده از 
دانش و تجربه بخش خصوصــی در برنامه ریزی 
ها و مانع زدایی ها بوده اســت.ما تقابل اتاق ها با 
دولت را بــه قرابت تبدیل کردیــم . منافع اتاق ها 
باید طوری باشد که به کل تجار برسد و نباید تنها 

یک عده خاص از حمایت ها برخوردار باشند.
کشورها را به اتاق های اســتانی وصل کرده ایم. 
باید به جایی برســیم که دولت فقــط  تنظیم گر 

باشد و بازیگر اصلی بخش خصوصی باشد.

 تا چــه حد توانســته ایم  دیپلماســی 
اقتصادی را اجرایی کنیم؟

 ارتباط نزدیکی بین ســازمان توســعه تجارت و 
معاونت دیپلماســی اقتصــادی وزارت خارجه 
برقرار اســت و برنامــه ریزی های مشــترک و 
هماهنگی بین ســازمانی داریم. سفارتخانه ها به 
ما کمک می کنند، رایزنــان بازرگانی ما عموما در 
سفارتخانه ها مستقر هستند.اما در فضای تجارت 
ممکن اســت برخی فعالان تمایل نداشته باشند 
به دلایل تحریمی به سفارتخانه ها نزدیک شوند. 
ما با هماهنگــی وزارت خارجــه ، مراکز تجاری 
ایجاد کرده ایم؛ مراکزی که بر مبنای بستر بخش 
خصوصی فعال هســتند اما  سیاســت گذاری و 

پایش آن توسط  سازمان توسعه تجارت است. 

 کشــورها دنبال مزیت در بازار هدف می 
گردند مزیت ما در بازارهای هدف چیست؟

در برخی کشورها اســتفاده از توان حوزه دانش 
بنیان داریم. در برخی کشورهای تبادلات تجاری 
بر پایه مواد پتروشــیمی و مواد اولیه و نیمه خام 
داریم که به ســمت ایجاد ارزش افزوده بیشتر هم 
حرکت می کنیم.در برخی کشــورها بحث مزیت 
ترانزیت مطرح  است به طور مثال کوریدور شمال 
به جنوب و  شــرق به غرب مزیت محســوب می 
شــود.در برخی کشــورهای هدف امکان حضور 
مشترک داریم یعنی در عمان تولید مشترک می 
کنیم و به ۷۰ کشــور دنیا که تجارت آزاد با عمان 
دارند صادرات خواهیم داشــت. در ارمنســتان 
منطقه آزاد مشــترک ایجاد کــرده و از ظرفیت 
اوراسیا استفاده می کنیم. توافقنامه با چین برای 
توسعه زیرســاخت ها در منطقه سرخس انجام 
شده اســت.به این ترتیب می توانیم مزیت های 

نسبی را به مزیت های پایدار تبدیل کنیم.

 چه مقدار ثبات در تصمیم گیری دارید تا 
توازن در حوزه تجارت داشته باشید؟

تمرکز جدی بر ایجــاد و انعقاد قــرارداد تجارت 
آزاد اوراسیا داشــته ایم. در این ۱۰ ماه ۹ نشست 
داشتیم تا پایان آذر موافقت نامه اولیه بین ۶ کشور 
نهایی می شود و بعد به مجلس ها و دولت ها برای 
تایید می رود.نکته مهم این اســت کــه به عنوان 
دولت بتوانیم کســب و کار ها را در کشورها به هم 
پیوند دهیم تا  ارتباط را پایدار و بلند مدت کنیم و 

روابط  بر مبنای منافع بخش خصوصی باشد.

 زمینه پیوســتن به پیمان شــانگ های 
فراهم شــده  و در حوزه اوراسیا بسیاری 
موانع برداشته شــده، آیا برنامه خاصی در 

این بخش ها تدوین شده است؟
 اینکه کشــورها را برای تجارت  اولویت بندی کرده 
ایم بــر مبنای شــاخص هایی بوده که یکــی از آنها 
معاهده هــا و تفاهم نامه هــای بین المللی، منطقه 
ای و دوجانبه  اســت.اتحادیه اوراســیا یک اتحادیه 
اقتصادی است اما حوزه شــانگ های بیشتر جنبه 
امنیتی و سیاســی دارد. اینکه در فضای اقتصادی با 
چه ســرعتی حرکت کنیم و از فرصت استفاده کنیم 
یا اینکه در حوزه امنیتی چطور اســتفاده اقتصادی 
و تجاری کنیم ،جزو برنامه های ســازمان  است.در 
حوزه شانگ های اعزام هیات ها، حضور در نمایشگاه 
ها و برقراری ارتباط تعریف شــده تــا زمانی که به 

عضویت دائم در بیاییم پیش زمینه آماده باشد.

  آیا در زمینه  تهاتر برنامه داریم؟
 این تصور بود که با قطع ســوئیف دیگر کاری نمی 
توان کــرد در صورتی که این اصلا مطرح نیســت. 
بحث تهاتر،  رمزارزها و بلاکچین و  بحث استفاده از 
ظرفیت بیمه ها مثل صندوق های ضمانت صادرات 
در اولویت سازمان توســعه تجارت قرار گرفت. در 
گذشته هم تهاتر را داشــتیم اما مختص به معدن 
بود.در کنار توسعه تجارت با کشورهای اولویت دار 
از زیرساخت های کشورهای تحریم شده استفاده 
می کنیم. دولــت وظیفه خود می دانــد ابزارهای 

حمایتی را در خدمت بخش خصوصی قرار دهد.

 ســامانه جامع تجارت یــا پنجره واحد 
تجارت به کجا رسیده است؟

مســئولیت ســامانه جامــع تحارت بــا معاونت 
هماهنگی وزارت صمت اســت. کلیه اقدامات در 
حوزه مجوزهای صادراتی و  ثبت سفارش در سامانه 
جامع تجارت انجام شــده و  شــخص وزیر صمت 
پیگیری جدی در این بخش دارند تا ارتباط  برخط 

این سامانه  با سامانه گمرک هم برقرار شود.

بانک

چادرملو
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آگهی مناقصه عمومی
 شهرداری انديشه در نظر دارد به استناد مجوز شماره  5/162/د مورخ  1401/03/23 
موضوع ابلاغ بند 3 صورتجلســه شماره 51 مورخ  1401/03/03 شورای اسلامی شهر 
انديشه ، اجرای عملیات زير را از طريق مناقصه عمومی به پیمانکاران فعال واجد شرايط 

)حداقل دارای رتبه 5 ابنیه و تأسیسات مکانیکی( واگذار نمايد. 
1- موضوع مناقصه: تکمیل احداث مدرسه 12 کلاسه فاز 5 با اعتبار هشتاد میلیارد ريال 

با احتساب 9٪ مالیات بر ارزش افزوده
2-ســپرده شــرکت در مناقصه:  مبلغ چهــار میلیارد ريال می باشــد. به همین منظور 
ضمانتنامه بانکی به نفع شهرداری انديشه يا واريز نقدی به حساب جاری سیبا به شماره  
0113994456001  نزد بانک ملی ايران شعبه بلوار آزادی انديشه کد 2417 )شماره 
حســاب شــبا   ir150170000000113994456001 تهیه و برابر دســتور العمل 

مندرج در کاربرگ مناقصه به همراه پیشنهاد قیمت
ارائه گردد. لازم بذکر اســت نفرات اول ، دوم و ســوم مناقصــه هر گاه حاضر به عقد 

قرارداد نگردند سپرده آنان به ترتیب به نفع کارفرما ضبط خواهد شد.
 3- مهلت و محل دريافت اســناد مناقصه:  از تاريخ انتشــار آگهــی لغايت پايان وقت 
اداری شــنبه مورخ 15/ 1401/05 و محل دريافت آن صرفا از طريق سامانه تدارکات  

الکترونیک دولت  Www.setadiran.ir می باشد.
 4- مهلت و محل تسلیم پیشــنهادات: متقاضیان می بايست تا پايان ساعت اداری روز 
شــنبه مورخ 1401/05/29 اصل ضمانت نامه را به واحد دبیرخانه شهرداری تحويل و 
شــماره ثبت پاکت الف دريافت و سپس تصوير سپرده شرکت در مناقصه را در سامانه 

تدارکات الکترونیک www.setadiran.ir بارگذاری نمايند. 
تذکر:صرفا اسناد پاکت های پیشنهاد)ب( و )ج( دارای امضای الکترونیکی مورد پذيرش 
اســت. در جلسه بازگشايی پاکت های )ب( و )ج(، اسناد فیزيکی )کاغذی( و اسناد فاقد 

امضای الکترونیکی به هیچ وجه مورد پذيرش نیست.
 5- مدارک لازم جهت دريافت اسناد مناقصه: متقاضیان جهت دريافت اسناد می بايست 

از طريق سامانه ستاد نسبت به خريد اسناد شرکت در مناقصه اقدام نمايند.
 6-زمــان بازگشــايی پیشــنهادها: پايــان ســاعت اداری روز يکشــنبه مــورخ 

باشــد. مــی   1401/05/30
7- شــهرداری انديشــه در رد يــا قبــول يــک يــا تمــام پیشــنهادات بــدون ذکــر 

دلیــل مختــار مــی باشــد.
8-هزينه درج آگهی در روزنامه به عهده برنده مناقصه می باشد.
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